
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 4. november 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Samrådsspørgsmål E

Vil ministeren kommentere artiklen i Jyllands-Posten den 3. november 2019: ”Fortiet op-

lysning: 35 meter høje master gennem Jylland kan undgås”? Ministeren bedes især kom-

mentere oplysningen om, at det er teknisk muligt at nedgrave kablerne i jorden – i mod-

sætning til det, som ministeren oplyste på samrådet i udvalget den 5. september 2019, jf.

(2018-19, 2. samling) KEF alm. del – samrådsspm. A og B.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL) og Søren Egge Rasmussen

(EL).

På udvalgets vegne

Ida Auken

formand
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